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INTERPELACJA

W zwipku z uchyleniem decyzji dotyczącej dalszego funkcjonowania kopalni w
Rybnicy Leśnej należącej do spółki KSS Bartnica, proszę o udzielenie mi odpowiedzi na
następujące pytanie:

Skąd zamierza Pan pozyskać środki po stronie dochodów, których Gmina zostanie
pozbawiona, jeżeli decyzja zostanie utrzymana w mocy.

Nadmieniam, iż zmniejszenie dochodów nie skutkuje pomniejszeniem wydatków, a co
za tym idzie w obecnej sl,tuacji w jakiej znajduje się Gmina jest zjawiskiem bardzo
niepokojącym.
Proszę o udzielenie mi rzeczowej informacji dotyczącej zadanęgo ptzezę mnie pytania, gdyż
poprzednie kilka prób uzyskania takiej informacji skończyło się f,raskiem a odpowiedź, jakiej
mi Pan udzielaŁ nie dotyczyła tematu zawartego w pytaniu.

Liczę, że tym razem uzyskam rzeczową odpowiedz na zadanie po raz kolejny pytanie.
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